
TEKST
Karel Vandevoorde

FOTO
Katja Foblets

KRINGTERVIEW

12:30
“Ik ben een dik jaar geleden, na wat twijfel, vol enthousiasme 

vakbondsafgevaardigde geworden in onze school, BO Ter Bank”, vertelt Jan. 
“Blij met mijn keuze. Ik voel me zeer welkom en goed in het COV-bad. Hoe meer 

je te weten komt, des te meer je wil weten. Het is een fijn gevoel om te ervaren 
dat er echt naar je geluisterd wordt. En dat je snel de juiste informatie krijgt op 

welke vraag dan ook.”

Vakbondsafgevaardigde Jan Belmans

“Ik voel me gesteund 
door het COV”

Jan: “Ik moet wel bekennen dat ik een beetje 
bang was dat er vanuit het COV nogal hard 
op de nagel ging geklopt worden. En alhoe-
wel ik dat zelf ook wel durf te doen, probeer 
ik vooral om via dialoog zaken te bereiken. 
Ook hier vond ik een fijne compagnon in het 
COV. Het werd me zeer snel duidelijk dat het 
COV staat voor samen een betere school 
maken. En die ‘samen’ is misschien nog be-
langrijker dan die ‘betere school’.” 

Wanneer het COV op Jan’s pad kwam? “Daar 
hoort een persoonlijke noot bij. Mijn vader 
zaliger was een vakbondsmens in hart en 
nieren. Er was via mijn pa altijd die link naar 
het COV. Ik heb vroeger vaak, met de hele 
familie aan tafel, brieven voor leden van 
COV-Kring Antwerpen en de uitnodigingen 
voor de studiedagen van COV-Antwerpen in 
enveloppen gestoken. Als beginnende leer-
kracht ging ik naar de studiebeurs van het 
COV. Het heeft nog wel wat jaren geduurd 
voor ik vakbondsafgevaardigde werd, maar 
ja, het bloed kruipt blijkbaar toch waar het 
niet gaan kan.” 

Jan: “Hoe vaak krijg je niet het gevoel dat 
het buitengewoon onderwijs het kleine, las-
tige broertje is waar ook wat aandacht aan 

moet gegeven worden vanuit het beleid. 
Komt het onderwijs in de pers dan gaat het 
zelden over het buitengewoon onderwijs ... 
Als je, zoals ik, werkt in het buitengewoon 
onderwijs dan weet je pas wat voor een en-
thousiaste omgeving dat is. Persoonlijk heb 
ik nooit ervaren dat het COV op een neer-
buigende wijze kijkt naar het buitengewoon 
onderwijs. Sterker nog, ik voelde me van 
dag één enorm gesteund en stond versteld 
van de enorme kennis die er is.”

“Vakbondsafgevaardigde zijn is een boeien-
de zoektocht voor mij. Je luistert naar de 
vragen van je collega’s en probeert een ge-
past antwoord te bieden. Je gaat in overleg 
met je directie en probeert de hele groep 
collega’s te vertegenwoordigen, ook al zijn 
er verschillende meningen. Dat ik mij ge-
steund weet in die zoektocht door het COV 
en de mededeling krijg dat stap voor stap, 
rap genoeg is, is zeer geruststellend. De 
specifieke wetgeving, die voor een begin-
nende vakbondsafgevaardigde niet zo hel-
der is, wordt me telkens verduidelijkt en 
uitgelegd. Ik voel me gesteund door COV-
Vlaams-Brabant. Het is een fijn vooruitzicht 
om samen verder op pad te gaan en te zien 
wat dat ons nog allemaal kan brengen.”
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